
 

 

Brev i e-post av 9. april 2018 til:  

-  ordfører Hanne Tollerud, Moss kommune 

-  ordfører Inger-Lise Skartlien, Rygge kommune 

Fra: Ny Kurs ved Trond V. Marthinsen, styreleder 

 

 

Hei 

  

Som dere begge er kjent med er NY KURS opptatt av hvordan vi skal forbedre 

borgernes muligheter for å øve innflytelse på saker som angår dem. 

For oss, og vi oppfatter også for innbyggerne, er det viktig med størst grad av 

åpenhet og at gjennomføringen av prosessene blir mest mulig transparente. 

  

Vi har arrangert borgerdialogsmøte om saken. I møte 15. februar, fremkom det til 

dels stor frustrasjon over situasjonen slik man opplever den i dag. 

Dette gjelder spesielt situasjonen i Moss. 

  

På grunnlag av innspillene som kom frem på møtet den 15. februar har vi foretatt 

en partimessig behandling, hvorpå vårt medlemsmøte har fattet vedtak i saken. 

Vedtaket som dere finner vedlagt er vedtatt oversendt til både Moss og Rygge 

kommuner med bakgrunn i at vi blir en ny storkommune fra 2020. 

  

Vi håper at kommunestyrene i både Moss og Rygge finner grunnlag for å ta våre 

forslag i betrakting i arbeidet for å bedre borgerdialogen i våre kommuner. 

  

Dersom det er ønskelig med utdyping av grunnlaget for våre forslag, er dere 

selvfølgelig velkommen til å kontakte oss. 

  

Med vennlig hilsen 

  

Trond Marthinsen 

Leder Ny Kurs  

Mobil 45429477 

 


